

# Movie101 数据集访问协议

此协议由中国人民大学多媒体计算实验室 AIM3 Lab（我们）与\_\_\_\_\_（您）签订，我们允许在以下条件下访问和使用 Movie101 数据集：

1. 该数据集仅用于非商业用途的科学研究，明确禁止任何其他用途。
2. 该数据集不得提供给第三方。
3. 我们对该数据集的正确性、完整性和适用性不作保证，不因此承担责任。
4. 您对数据集的使用和处理承担全部责任。
5. 如果您违反此协议，我们保留随时终止您访问和使用数据集的权利。
6. 此协议的解释和执行应遵守中国法律，任何关于此协议的争议应提交给管辖地北京。

您必须充分阅读并理解上述条款，并在下方签字：

姓名：\_\_\_\_\_

日期：\_\_\_\_\_

# Movie101 Dataset Access Agreement

This agreement is made by AIM3 Lab at Renmin University of China ("we") and \_\_\_\_\_ ("you"), where we grant permission to access and use the Movie101 dataset under the following conditions:

1. The dataset is solely being used for scientific research purposes of a non-commercial nature. Any other use is explicitly prohibited.
2. The dataset must not be provided to any third party.
3. We make no warranties regarding the dataset, including but not limited to being up-to-date, correct, or complete, and assume no responsibility thereof.
4. You assume full responsibility for the use and processing of the dataset.
5. Should you breach this agreement, we reserve the right to terminate your access to and use of the dataset at any time.
6. The interpretation and enforcement of this agreement shall be governed by the laws of China. Any disputes arising from this agreement shall be submitted to the jurisdiction of Beijing.

By accepting the dataset, you must read and understand the terms above and sign below.

**Your Full Name:** \_\_\_\_\_

**Date of Signature:** \_\_\_\_\_